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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:974 Etableringen av pråmtrafiken 

Pråmtrafiken, som transporterar varor på inre vattenvägar, håller på att etableras 
som ett alternativ till lastbilstrafiken i Sverige. Inom EU betraktas pråmtrafiken 
som ett separat landbaserat trafikslag, eftersom pråmfartygen färdas 
"instängda" i sina vatten där de går i dagliga slingor. I Sverige sorterar 
pråmtrafiken under Sjöfartsverket, vilket inte är optimalt, bland annat med 
tanke på att detta gör att pråmtrafiken automatiskt inkluderas i farledsavgifts- 
och lotsavgiftssystemet. Det behövs ett nytt regelverk där pråmtrafikens 
speciella förutsättningar beaktas. 

Jag vill därför fråga statsrådet Tomas Eneroth följande:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att underlätta etableringen av 
pråmtrafiken? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-03-07
Besvaras senast
2018-03-14 kl. 12.00


